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„A 35-ös főút még mindig épül" címmel írásbeli kérdést nyújtok be Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt év őszén írásbeli kérdésemre azt válaszolta, hogy a 35-ös számú főút
átépítésének befejezése a jövő év elejére várható . Igaz, hozzátette, hogy „amint azt az
időjárás engedi" .
Kétségtelen, hogy bizonyos szempontból nem volt eddig jó idő, de az a 35-ös út építését
döntő módon nem befolyásolta . Annyira legalábbis nem, hogy lassan az esztendő feléhez
érünk, s még mindig nem látni, mikorra fejeződik be a munka .

Miniszter Úr!

Mikorra lesz ismét járható a 35-ös út?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm .
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